
Sugestije građana nakon objavljene ankete na Viber zajednici, 01.02.2021.godine 
 
 
Pitanje 1. 
"Sve pohvale timu za aktivnosti u Podgorici. Uzmite u plan uređenje prostora ispred Doma zdravlja 
na Starom Aerodromu. Zaista je ružno, a okolne ulice i trotoar zakrčeni od parkiranih vozila." - 
Svetlana Razić 

Odgovor: 
Poštovana Svetlana, prostor ispred Doma zdravlja na Starom aerodromu je u privatnom vlasništvu, 
te stoga isti ne možemo uređivati. Nadamo se da će vlasnik parcelu u narednom periodu privesti 
namjeni. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 2. 
"Stanje u ulici Miladina Popovića poslije svake kiše je loše. Prvih 300 metara ulice se uveliko 
najavljuje, prema poslednjim podacima nam je rečeno da imate problem sa jednim ili dva 
domaćinstva oko eksproprijacije. Interesuje nas dokle je to stiglo, kad možemo očekivati početak 
radova makar na tih prioritetnih 300 metara do raskrsnice sa ulicom koja vodi do vodovoda. 
Ukoliko je potrebno i ukoliko bi to ubrzalo proces i radove, mi stanovnici ulice možemo sakupiti 
peticiju sa velikim brojem potpisa." - Danijel Zekić 

Odgovor: 
Agencija za izgradnju i razvoj Podgorice je u ranijem periodu, a nakon zahtjeva građana iz ulice 
Miladina Popovića, ugovorila izradu Glavnog projekta rekonstrukcije predmetne saobraćajnice. 
Nakon pozitivne revizije Glavni projekat rekonstrukcije ulice Miladina Popovića predat je 
Agenciji. Ovi radovi nisu realizovani zbog neriješenih imovinsko - pravnih odnosa. Elaborat 
eksproprijacije je predat Direkciji za imovinu na dalju nadležnost. Direkcija za imovinu nas je 
obavijestila o stepenu riješenosti imovinsko - pravnih odnosa sa vlasnicima nepokrenosti na trasi 
predviđene rekonstrukcije ulice Miladina Popovića (sa svim vlasnicima nijesu riješeni imovinsko-
pravni odnosi). Preduzeće “Vodovod i kanalizacija” je uradilo Glavni projekat samo fekalne 
kanalizacije u ulici Miladina Popovića i isti dostavilo Agenciji. Projektom fekalne kanalizacije su 
nađene tehničke mogućnosti za izgradnju fekalne kanalizacije pored tzv. “Lamela”. Nakon 
dobijanja pozitivne saglasnosti na Glavni projekat pristupilo se pripremi tenderske dokumentacije, 
tako da će uskoro biti objavljen javni poziv za odabir najpovoljnijeg izvođača predmetnih radova. 
Srdačan pozdrav. 

 

Pitanje 3. 
"Potrebno je rješenje trotoara zbog djece koja idu u školu na Draču. Veliki problem sva djeca imaju 
na putu do škole što nije do grada već do kulture vozača, ali s obzirom da je nemamo, ivičnjaci bi 
im maksimalno pomogli." – Anđela 

Odgovor: 
Poštovana Anđela, postavljanje trotoara zahtijeva potpunu rekonstrukciju ulice, te izgradnju 
trotoarskih površina. Takođe, u prethodnom periodu gradske službe su postavile ogradu u dijelu 
Ulice V proleterske brigade. Srdačan pozdrav. 

 



Pitanje 4. 
"Povodom vašeg predloga da građani učestvuju u davanju predloga, pomenula bih infrastrukturu. 
Ali ne već sređenih saobraćajnica, već ovih kojima se ne može bezbjedno ni voziti, a kamoli hodati. 
Prvenstveno mislim na sve saobraćajnice koje vode prema školama a kojima bi djeca bezbjedno 
putovala (trotoarima). Osvrnite se malo na naselja, nije centar sve što čini Podgoricu." - Marijana 
Marković Peković 

Odgovor: 
Poštovana Marijana, hvala Vam na sugestijama. Glavni grad nastoji da uredi kako uže, tako i šire 
gradsko jezgro. U prethodnoj godini uređeno je 46 ulica na području grada i prigradskih naselja, 
10 saobraćajnica na ruralnom području, 20 saobraćajnica na području gradske opštine Golubovci. 
Nastavićemo da i u narednom periodu još jačim intezitetom unapređujemo saobraćajnu 
infrastrukturu. Srdačan pozdrav.  

 
Pitanje 5. 
"Imam plac u Vranićima u ulici Luke Gojnića. Da li postoji mogućnost da se asfaltira ulica koja 
vodi do naših placeva, jer dugi niz godina prilaz je otežan zbog makadama? Unaprijed zahvalna."- 
Đurđica Mugoša 

Odgovor: 
Komunalno opremanje saobraćajnica vrši se od sredstava plaćenih naknada za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta. Uz predmetnu saobraćajnicu nema dovoljan broj Investitora 
koji su sa Glavnim gradom zaključili Ugovor o naknadi, te Agencija Programom uređenja prostora 
za 2021.godinu nije planirala radove na rekonstrukciji. U pitanju je neformalno naselje Vranići. 
Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 6. 
"Na nivou saobraćajne infrastrukture, potrebna je rekonstrukcija ulice Kosmajska u Gornjoj 
Gorici. U lošem je stanju. Dalje, takse za legalizaciju nelegalnih objekata su previsoke. Mnogi 
ljudi su odustali  od toga jer su zbog korone ostali bez posla. Konačno, naselje Gornja Gorica spada 
u gradsku zonu 2. To bi se tretiralo za elitno naselje. Međutim, elitna naselja ipak imaju dobru 
kanalizacionu mrežu i putno-saobraćajnu infrastrukturu. To, nažalost, nije slučaj i sa Gornjom 
Goricom." - Tanja Bakić 

Odgovor: 
Poštovana Tanja, hvala Vam na sugestijama. Takse za legalizaciju nelegalnih objekata su upravo 
predviđene kako bi se postojeći objekti legalizovali, ali kako bi se i spriječilo buduće uzurpiranje 
državnog zemljišta. Stoga, nije nam cilj da podstičemo nelegalnu gradnju. Svakako,  težimo da svi 
imaju jednake uslove, upravo zbog toga smo i pokrenuli legalizaciju objekata. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 7. 
"Da predložim temu za prioritete: prostorno planiranje ili urbano planiranje uz uključenje 
zajednice." 
 
Odgovor: 
Poštovani, prostorno planiranje je u nadležnosti Ministarstva ekologije, prostornog planiranja i 
urbanizma. Prilikom izrade nacrta idejnog rješenja organizuju se javne rasprave koje su otvorene 



za građane, te na taj način možete doprinijeti uređenju Grada. Termini javnih rasprava se objavljuju 
na sajtu Glavnog grada, www.podgorica.me. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 8. 
"Poštovani, morate uzeti obzir da je samo određeni profil stanovnika dio ove grupe, tako da ankete 
nemaju veze sa pravom slikom. To je kao da među profesionalnim vozačima: taksisti, dostavljači, 
itd. postavite anketu o "čuvenim" biciklističkim stazama ili ležećim policajcima na bulevarima. 
Sinhronizacija semafora bez prethodno urađene statistike frekvencija. Svakodnevni "čepovi" na 
izlazu iz Dalmatinske i iz Zagoriča nikoga ne zanimaju, ako pogledamo konkretne poteze." - 
Zlatko Raičević 

Odgovor: 
Poštovani Zlatko, osim Viber zajednice, građani uvijek mogu pisati na Facebook-u, Twitter-u, 
Instagramu ili poslati zahtjev na pisarnicu Glavnog grada, koji će biti dalje proslijeđen. Možete se 
obratiti i Sistemu 48.  Viber zajednica broji preko 22.000 korisnika, nastojimo da svaki dan rastemo 
i unapređujemo komunikaciju sa građanima. Osim toga, Viber ima najbolju pokrivenost u Crnoj 
Gori, preko 90 odsto. Hvala na učestvovanju u anketi i sugestijama. Srdačan pozdrav.  
 

Pitanje 9. 
"Potrebno je pronaći način da se zaustavi parkiranje vozila na bulevarima, odnosno svim desnim 
trakama jer se 90% desnih traka ne može koristiti a to je jedan od najvećih razloga gužvi. Ni 
pretvaranje desnih traka u biciklističke staze nije rješenje. Hvala." - Slavena Asanović 

Odgovor: 
Nadležne gradske službe kroz akcije pojačane kontrole nastoje riješiti nepropisno zaustavljanje i 
parkiranje. Komunalna policija i inspekcija nastoje da riješe problem nepropisnog parkiranja  i 
zaustavljanja u Glavnom gradu. U cilju prevencije istog postavljena je i zaštitna ograda kako se 
vozači ne bi zaustavljali i parkirali na mjestima gdje to nije predviđeno. Apelujemo i na sugrađane 
da se parkiraju  i zaustavljaju na mjestima na kojima je predviđeno. Hvala na sugestijima.  
Srdačan pozdrav. 
 

Pitanje 10. 
"Poštovani, mišljenja sam, jer sam opisom posla često u saobraćaju i svjedok sam velikih gužvi, 
posebno na raskrsnicama i kružnim tokovima gdje ima veliki broj pješaka a sa posebnom pažnjom  
ukazujem na kružni tok kod Vektre. Tu se treba razmišljati u pravcu izgradnje modernog 
podzemnog  kružnog pješačkog prelaza sa sadržajima poput trafika, kafića, uličnih prodavaca, brže 
hrane i slično. Kod tog kružnog toka se stvaraju velike saobraćajne gužve jer je prisutan ogroman 
broj pješaka, pogotovo studenata." – Srđa 

Pitanje 11. 
"Ako je ikako moguće da se nađe rješenje za pješački prelaz kod profesorske zgrade jer je to gorući 
problem Podgorice. Rješenje u vidu neke pasarele, podzemnog prolaza. Hvala." - Miloš Maliković 

Odgovor: 
Poštovani, zahvaljujemo na sugestijima i učešću u anketi. Razmotrićemo vaše prijedloge. Srdačan 
pozdrav. 

 



Pitanje 12. 
"Osloboditi trotoare, pješačke prelaze i pojedine ulice od automobila čiji su ih vlasnici pretvorili u 
privatne parkinge. Centar Podgorice je strava i užas po tom pitanju." - Danica Sakora 

Odgovor: 
Poštovana Danice, Glavni grad sa svojim gradskim službama svakodnevno radi na rješavanju 
nepropisnog parkiranja i zaustavaljanja. Gradske službe svakodnevno su na terenu i nastoje riješiti 
ovaj problem. Ipak, apelujemo na vozače da ne ostavljaju auta na mjestima na kojima to nije 
predviđeno i samim tim stvaraju saobraćajne gužve i onemogućavaju prolaz pješacima. Gradska 
uprava nastoji da rekonstrukcijom Trga nezavisnosti i izgradnjom podzemnih garaža, riješi ovaj 
problem i zatvori centar grada za automobile. Srdačan pozdrav.  

 
Pitanje 13. 
"Poštovani, predlog za bolje funkcionisanje Podgorice kada se izvode radovi na saobraćajnicama, 
raskrsnicama i slično, saobraćaj na okolnim saobraćajnicama treba da reguliše policija a ne 
semafori. Primjer lošeg funkcionisanja je kružni tok kod Našeg diskonta. Radovi u jednoj traci a 
kolona od kružnog toka pa do Tehnomaxa u ulici 4. jula. Stvori se kolona i u samom kružnom toku 
i onda saobraćaj ne funkcioniše ni u ostala tri pravca, pored jednog već zatvorenog. Semafori u 
ovavim situacijama su beskorisni." - Demir Kuč 

Odgovor: 
Poštovani Demire, hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 14. 
"Predložila bih rješavanje stambenog pitanja osoba sa invaliditetom. Posebno onima koji su 
osnovali porodicu. Majka sam troje djece. Imam invaliditet 80%. Podstanari smo 10 godina. Zašto 
ne bih bila ja počasni građanin i dobila stan makar pod uslovima poslanika? Doprinijela sam 
natalitetu." - Biljana Radević 

Odgovor: 
Poštovana Biljana, usvojili smo Odluku o programu socijalnog stanovanja. Možete se obratiti 
Sekretarijatu za socijalno staranje za više informacija. Srdačan pozdrav.  

 
Pitanje 15. 
"Smatram da ste u anketi izostavili jako bitnu oblast a to su socijalni servisi i razvoj socijalnih 
servisa u lokalnoj zajednici. Naveli ste pomoć ranjivim kategorijama društva. Ali kao neko ko je 
zaposlen u toj oblasti, ova oblast nije ništa manje značajna i potrebna našim sugrađanima. Za 
dodatna pitanja i sugestije, odnosno ukoliko mogu da pomognem, stojim na raspolaganju." - 
Violeta Golubović 
 
Odgovor: 
Poštovana Violeta, u okviru ankete imali ste ponuđenu opciju podrška ranjivim kategorijama 
stanovništva. Glavni grad je pokrenuo nekoliko socijalnih servisa, među kojima su: Narodna 
kuhinja, geronto domaćice,  servis  “od vrata do vrata’’ za OSI, senior kartice, personalna pomoć 
u zajednici, mobilni timovi – medijacija za OSI, pomoć beskućnicima, stanovanje uz podršku, 
podrška rješavanju problema neplodnosti. U narednom  periodu nastavićemo sa praksom 
unaprijeđivanja oblasti socijalne zaštite.  Hvala Vam na sugestijama. Srdačan pozdrav. 

 



Pitanje 16. 
"Povodom pitanja koje oblasti bi trebale biti prioritetne gradskoj upravi u narednom periodu, imam 
potrebu da predložim pomoć ranjivim kategorijama stanovništva, posebno bekućnicima. Voljela 
bih da se razmotri mogućnost ponovnog otvaranja prihvatilišta za beskućnike koje se pokazalo kao 
veoma bitan i značajan resurs zajednice. Trenutno je vid brige o beskućnicima u vidu plaćanja 
stanarine, tačnije uplaćivanje po 100 eura od strane Sekretarijata za socijalno staranje u trajanju 
od 9 mjeseci, tek kada beskućnik nađe stanodavca koji će mu izdati prostor na taj period. 
Pronalazak prostora za stanovanje se pokazalo kao kompleksno i stanodavci uglavnom nemaju 
povjerenje u njih da će otplaćivati stan. Zato smatram da bi trebalo ponovo razmisliti o otvaranju 
Prihvatilišta za beskućnike (možda sa drugim partnerima), gdje bi oni u stanju potrebe mogli 
odmah da se smjeste a ne da borave na ulici dok se riješi problem pronalaska stana. U protekloj 
godini je bilo 10 lica koji su proglašeni kao beskućnici a veliki broj je onih koji nisu uspjeli da se 
snađu i koji i dalje spavaju po parkovima i napuštenim barakama, te smatram da bi Prihvatilište 
bilo idealno rješenje za njih i smatram da je potrebno da grad kao što je Podgorica pruža i taj vid 
brige o svojim građanima." – Lejla 
 
Odgovor: 
Poštovana Lejla, prihvatilište koje podrazumijeva zajedničko stanovanje pokazalo se kao loš 
model. Upravo zbog toga odlučeno je da se plaća stanarina svakom beskućniku pojedinačno.  
Povećana su sredstva koja se izdvajaju za servis geronto domaćica i taj servis sada broji 12 geronto 
domaćica. Srdačan pozdrav. 
 
 
Pitanje 17. 
"Poštovani, podrška ugroženim građanima, privrednicima. Epidemija i dalje traje, svi trpe. Mnogo 
je ljudi koji su nezadovoljni što se ulaže u parkove, terene i slično - samo bih Puteve angažovala 
da krpe rupe i Vodovod za otpuštanje kanalizacije. Sva ostala sredstva uložiti u pomoć 
stanovništvu i privrednicima. Pa možemo šetati i po ovavim parkovima, ništa im ne fali. Sve 
aktivnosti koje sprovodi Glavni grad su korisne, no preživjeti se može bez zelenila i parkova, ali 
bez hrane i vode ne može. Samo provjerite koliko je zahtjeva za pomoć upućeno baš Glavnom 
gradu. Posao se teško nalazi. Dajte pakete pomoći na lokalnom nivou, dajte našim firmama 
povoljne kredite, da nastavimo da radimo. Odužih, izvinjavam se. Srdačan pozdrav." - Maja 
Danilović Aćamović 
 
Odgovor: 
Poštovana Maja, hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav. 
 
 
Pitanje 18. 
"Željela bih predložiti da se na spisak oblasti prioritetnih gradskoj upravi doda edukacija mladih o 
seksualnom i reproduktivnom zdravlju. Smatram da je ta tema kod nas i dalje veliki tabu i da će 
sve veći broj mladih ispaštati zbog neadekvatnog obrazovanja na tu temu, pošto kvalitet i kvantitet 
trenutno postojećih solucija nisu ni blizu zadovoljavajućeg nivoa." - Ana Lasica 
 
Odgovor: 
Poštovana Ana, hvala Vam na sugestijama. Sekretarijat za socijalno staranje već radi na 
edukativnim radionicima. Srdačan pozdrav. 
 
 
Pitanje 19. 
"Mislim da bi se više trebalo poraditi na edukaciji stanara i organizovati neke radionice za 
upravnike zgrada, posebno u ovim starijim kvartovima, u cilju pokretanja zajedničkih inicijativa i 



animiranja građana/stanara za uljepšavanje i očuvanje već postojećih zelenih površina i njihovo 
redovno održavanje." – Suzana 
 
Odgovor: 
Glavni grad i gradsko preduzeće “Zelenilo” d.o.o. Podgorica pokrenuli su novi ciklus akcije u 
okviru koje će Skupštine etažnih vlasnika moći da urede zelene površine ispred svojih stambenih 
zgrada, a za iznose preko 1.000 eura, Glavni grad će pokriti 50% troškova.  Prijave za ovu akciju 
se mogu slati na e-mail: zelenilo@t-com.me, nakon ćega će stručne službe gradskog Zelenila izaći 
na teren i sagledati postojeće stanje, pripremiti plan pejzažnog uređenja i urediti površinu. Srdačan 
pozdrav. 
 
 
Pitanje 20. 
"Samo ulaganje u kulturne programe, davanje stipendija piscima iz Podgorice, davanje više 
nagrada piscima i književnim prevodiocima. Nažalost, oni su ranjiva socijalna kategorija a ipak 
prezentuju Podgoricu i Crnu Goru na internacionalnom nivou." - Tanja Bakić 
 
Odgovor: 
Poštovana Tanja, hvala na sugestijama. Informišemo Vas da taj segment podrške već postoji. 
Srdačan pozdrav. 
 
 
Pitanje 21. 
"Dobro veče. Glasala sam u vašoj anketi koja je postavljena na viberu. Prije svega da pohvalim 
cijeli tim, kao i gradonačelnika Podgorice, zaista se vidi uložen trud i rad. Sigurna sam da je 
rijetkost da su ljudi na tako odgovornim pozicijama, u današnjem vremenu, tako posvećeni svom 
radu. Samo tako nastavite! Kao majka tri djevojčice moram naglasiti da bi bilo lijepo organizovati 
što više kulturnh dešavanja kako za mlađe generacije, tako i za starije zbog dizanja svijesti, nekako 
nam to manjka, obično moramo u inostranstvo da otputujemo da bi nešto vidjeli jer kod nas nema 
mnogo dešavanja. Neki spektakl treba, kao npr. Krcko Oraščić na ledu i slično. Sigurna sam da bi 
odziv, nakon korone, bio veliki za sva predstojeća dešavanja jer smo dugo izbjegavali okupljanja. 
Naravno, što se tiče zelenih površina samo nastavite sa idejama koje imate i realizujte ih jer su 
nam jako važne a imamo uslova da u ovom lijepom gradu uživamo. Svu sreću u daljem radu želim 
i hvala vam na svemu. " - Milica Delić 
 
Odgovor: 
Poštovana Milice, hvala na sugestijima. Naime, čim epidemiološka situacija dozvoli 
organizovaćemo kulturna dešavanja. Srdačan pozdrav.  
 
 
Pitanje 22. 
"Poštovani, biću slobodna da Vam pišem, po prijedlogu da možemo davati sugestije o onome što 
bi upotpunilo Podgoricu. Prvo bih željela da pohvalim ovaj vid komunikacije, kao i način 
obavještavanja šta se to sve kod nas dešava. Dakle, po mom mišljenju našem gradu je neophodna 
opera. Vjerujem  da svaki kulturni glavni grad na svijetu ima operu a mi, i te kako, imamo sjajnih 
talenata a opet, uskraćeni smo za tu vrstu umjetnosti. Recimo i bioskop na otvorenom, jer 
Podgorica je većidio godine topla i jedan prostor gdje bismo mogli doći biciklima ili kako god i 
ogdledati nešto poput "Lovac na jelene", "Hičkokova", Skorsezeova remek djela, dokumentarne 
filmove o Pink Floyd-u i slično. "Džada" isuviše kratko traje, mislim da je potrebno nešto stalno. 
Takođe, neophodno je imamo neki dnevni centar za bekućnike. Nemamo empatije prema njima. 
Dati prednost kulturnim centrima. Natjerati ovaj naš svijet da se okrene umjetnosti, neki prostor 
gdje bismo mogli da koristimo instrumente. Nemamo uličnih svirača, slikara, pantomimičara i 
slično. U Pragu, recimo, ako ste bili a vjerujem da jeste, Kafki je posvećeno toliko ulica, muzeja, 



statua. Mi imamo nevjerovatne pisce, muzičare, slikare. Svaku ćošak je dobro iskorišten. Fali 
sadržaja za običan svijet koji se ne može svrstati sa urbanim načinom života. Preovladava dosada 
i boje koje ne oplemenjuju sivilo u ljudima. Skriveni parkovi, oaze, gazeba. Takođe, nemamo ni 
volontere, provjerene ljude koji bi pravili društvo starijim osobama, čitali im, neka vrsta pomoći 
na malo višem nivou. Zgrada preko puta moje je prepuna prenzionera koji dane provode sami na 
klupama, balkonima, bez nekog sadržaja. Neke plesne sale za njih, kao u Skandinaviji, recimo, 
gdje bi mogli da u jednom određenom periodu plešu, kreativno se ispolje, nešto makar. Iskreno, ja 
ne bih voljela da staram ovdje, jer ne mogu da zamislim sebe u takvom ambijentu. Podgorica i naš 
mladi kadar definitivno može više da da i da budemo ispunjeniji i sadržajniji. Hvala Vam i 
pozdrav." - Tamara Dubak 
 
Odgovor: 
Poštovana Tamara, za operu obratite se Ministarstvu kulture. Što se tiče manifestacije na 
otvorenom, unazad nekoliko godina održava se Džada film fest. Narodna kuhinja je otvorena za 
lica u stanju posebne socijalne potrebe. Završena je rekonstrukcija kuće Stojanovića, kuće Rista 
Stijovića i privode se kraju radovi na adaptaciji Kuslevove, time je Podogorica dobila kulturne 
centre. Srdačan pozdrav. 
 
 
Pitanje 23. 
"Moj predlog bi bio otvaranje muzeja. Podgorica kao Glavni grad nema svoj muzej, u kome bi se 
građani, turisti i djeca edukovali o istoriji Glavnog grada a i Crne Gore. Kao primjer možete uzeti 
muzej u Pljevljima." - Dušan Mićanović 
 
Odgovor: 
Poštovani, u Podgorici možete posjetiti Muzej Marka Miljanova, Prirodnjački muzej. Muzej 
Podgorice nekadašnjeg Titograda, osnovan je 8. aprila 1950. prvo kao sabirni centar za budući 
muzej, a od 1961. kao Zavičajni muzej. Integracijom sa Modernom galerijom i Galerijom Rista 
Stijovića 1974. godine, ova institucija postoji kao Muzeji i galerije Titograda, odnosno Podgorice. 
Muzej raspolaže sa relativno bogatim fondovima istorijskog, arheološkog, kulturno-istorijskog i 
etnografskog materijala. 

Stalna izložbena postavka Muzeja je koncipirana u četiri tematske oblasti koje zajedno daju jednu 
cjelinu sa sadržajnom i kompleksnom muzeološkom impresijom na višemilenijumske istorijske 
procese. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 24. 
"Mislim da bi trebalo uvesti više puta liniju gradskog saobraćaja iz Bera prema gradu. Dosta djece 
koja pohađaju osnovnu i srednju školu imaju problem sa prevozom jer se njihov odlazak i povratak 
ne poklapa sa terminom autobusa koji trenutno koristi liniju do Bera, pa su djeca prinuđena ići 
dosta ranije zbog prevoza čak i po sat vremena prije nastave." - Marina Ćetković 

Odgovor: 
Poštovana Marina, u toku je reorganizacija saobraćaja koja podrazumijeva kupovinu novih 
autobusa. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 25. 
"S obzirom na to da sam lice sa invaliditetom, nemam mogućnosti za taksi prevoz pa koristim 
gradski. Zamolila bih vas, ako ste u mogućnosti, da se uvedu autobusi jer u kombijima nema mjesta 



za nas invalide. Takođe, molim vas da  povedete računa o čistoći autobusa, posebno "Bulatović" 
koji održava liniju za Masline." – Radica 

Odgovor: 
Poštovana Radice,  u toku je reorganizacija gradskog saobraćaja koja podrazumijeva i kupovinu 
novih autobusa. Osim toga možete koristiti i servis “od vrata do vrata” koji je namijenjen OSI. Za 
više informacija obratite se Sekretarijatu za socijalno staranje. Srdačan pozdrav.  

 

Pitanje 26. 
"Evo jedan predlog za sređivanje gradskog saobraćaja. Osnivanje neke nove privatno-javne ili još 
bolje samo gradske kompanije koja će da sadrži određeni broj novih, ali električnih autobusa. Ili 
makar neke mini varijante - mini busevi na struju. Sa olakšanim pristupom sa osobe sa 
invaliditetom i da budu praćene IT rješenjima. Npr. live praćenje lokacije autobusa preko 
aplikacije. Tako da putnik koji čeka može tačno da vidi gdje se nalazi vozilo koje dolazi i da vidi 
okvirno vrijeme predviđeno da vozilo dodje na određenu lokaciju. Glavni cilj je da se gradski 
saobracaj prvo poboljša novim trasama a drugo da u neko dogledno vrijeme kompletno predje na 
korištenje isključivo električne energije u cilju smanjenja CO2 i zagađenja. Pa naknadno uvesti i 
međugradski saobraćaj na tu varijantu. Projekat bi sigurno bio skup i ogroman, ali nekako mi se 
čini dobro rješenje u odnosu na sadašnju situaciju. Novi autobusi, nove linije, nema buke, 
smanjeno zagađenje, veći broj autobusa i smanjena cijena karte, olakšan pristup starim licima i 
onima sa invladititetom a mladima olakšano praćenje preko IT rješenja. Nadam se da sam makar 
idejom doprinio makar malo razvoju u pravom smjeru. Pozdrav." 

Odgovor: 
Poštovani, u planu je reorganizacija gradskog saobraćaja i kupovina novih autobusa. Hvala na 
sugestijama. Srdačan pozdrav.  

 

Pitanje 27. 
"Poštovani, imate li u planu da aktivirate neku autobusku liniju u ulici 8. marta pored Titexa od 
ulice Ilije Plamenca do ulice Vojislavljevića?" - Radojka Đaletić 

Odgovor: 
Poštovana Radojka, u planu je reorganizacija saobraćaja i kupovina novih autobusa. Srdačan 
pozdrav. 

 
Pitanje 28. 
"Želimo da se srede plaže na Morači: Vranjske Njive, Božove Vode, Momiška plaža, plaža Galeb, 
plaža ispod Brijega Morače." - Aco Stojanović 

Odgovor: 
Poštovani Aco, hvala na sugestijama. Glavni grad je u prethodnom periodu pokrenuo akciju 
uređenja gradskih plaža, sa ciljem da se Podgoričani vrate svojim rijekama. Plaža u Rogamima će 
uskoro dobiti potpuno novi izgled kakav i zaslužuje jedno od omiljenih izletišta Podgoričana. 
Urađeno je Idejno rješenje za uređenje obale Morače, a za Ribnicu je gotov glavni projekat. 
Srdačan pozdrav. 



 

Pitanje 29. 
"Povodom ankete želim da dam predlog koji bi svaki građanin prihvatio sa oduševljenjem a to je 
da opština realizuje fasade na zgradama, pogotovo na starim koje su stare preko 40 godina i svima 
vlaže stanovi jer te zgrade nemaju demit fasadu. Samim tim grad postaje ljepši a pomažete ujedno 
građane sa tim. Konkretno, ako zaživi akcija, predlažem da počnete sa soliterom na Zabjelu (ul. 
Radosava Burića 292, neposredno se nalazi kod škole Vuk Karadžić). Neću vam dosađivati ali 
vjerujte sve navedeno u anketi grad ima relativno dobro, naravno za ranjive porodice nikad dosta, 
ali ovaj predlog što sam vam dao bi bio najbolji potez i akcija koju bi pokrenula opština a pošto bi 
bilo dosta zahtjeva pretpostavljam, napravi se raspored, pa redom pa kad se stigne na red. Vjerujte, 
nema stana koji ne vlaži a dogovora nema među stanarima jer svaka zgrada ima socijalne slučajeve 
koji ne mogu da učestvuju ništa i onda ostali ne mogu da daju i neće, ali to bi bio udarac pozitivni 
za naše rukovodstvo opštine. Pomažete  građane sa tom investicijom, manje kreče stanove od vlage 
i manje troše električnu energiju na grijanje a uljepšavate lice grada." – Darko 

Odgovor: 
Poštovani Darko, informišem Vas da Agencija za stanovanje već realizuje “Akciju za ljepše lice 
Podgorice” koja podrazumijeva uređenje fasada stambenih zgrada i 50 odsto  troškova radova 
pokriva Agencija, osim toga tu je i akcija za “Poboljšanje uslova stanovanja” koja podrazumijeva 
uređenje unutrašnjosti ulaza.  Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 30. 
"Dobro jutro, izvinjavam se što ću priloženom slikom početi jutro, ali od kada je Čistoća povećala 
cijene usluge ovakva slika je sve češća. Inače, sve čestitke timu koji se trudi da nam grad bude 
ljepši, ali ovaj prostor ispred Doma zdravlja na Starom Aerodromu je grozan." - Svetlana Razić 

Odgovor: 
Poštovana Svetlana, putem aplikacije Kasper koja je dostupna IOS i Android uređajima možete 
prijaviti nelegalno odloženi otpad. Ekipe “Čistoće” će u kratkom roku ukloniti isti. Srdačan 
pozdrav. 

 
Pitanje 31. 
"Prvo da pohvalim inicijativu direktne komunikacije sa građanima putem ove aplikacije. Zatim da 
pohvalim vidljive rezultate rada gradske uprave na razvoju našeg lijepog grada. Dodatno bih 
predložila: rehabilitaciju već postojećih zelenih površina oko starijih zgrada u kvartovima koji nisu 
u "prvoj i vidljivoj zoni" oko glavnih saobraćajnica; na istom fonu, trebalo bi bolje uvezati službe 
gradske Čistoće i Zelenila, jer često ovi djelovi grada ostaju zapušteni i prepušteni (ne)brizi 
stanara." – Suzana 

Odgovor: 
Poštovana Suzana, Glavni grad i gradsko preduzeće “Zelenilo” d.o.o. Podgorica pokrenuli su novi 
ciklus akcije u okviru koje će Skupštine etažnih vlasnika moći da urede zelene površine ispred 
svojih stambenih zgrada, a za iznose preko 1.000 eura, Glavni grad će pokriti 50% 
troškova.  Prijave za ovu akciju se mogu slati na e-mail: zelenilo@t-com.me, nakon ćega će 
stručne službe gradskog Zelenila izaći na teren i sagledati postojeće stanje, pripremiti plan 
pejzažnog uređenja i urediti površinu. Hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav. 



 

Pitanje 32. 
"Poštovani, interesuje me da li može da se poboljša rasvjeta u Njegoševoj ulici? Prelijepo je 
sređena, popločana i najljepša ulica u centru grada, ali rasvjeta je nikakva. Previše mračna, da ljudi 
rijetko zalaze u nju. Ni za Novogodišnje praznike nije bila okićena, kao ni prethodnih godina, iako 
je na par metara od trga i od opštine. Molim vas da imate sluha i za nas preduzetnike koji tamo 
imamo radnje. Hvala na razumijevanju." - Ana Nedić 

Odgovor: 
Poštovana Ana, hvala Vam na sugestijama. Proslijedićemo vaš zahtjev Komunalnim uslugama. 
Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 33. 
"U skladu sa vašim pozivom da se daju prijedlozi za unapređenje grada, smatram da bi bilo sjajno 
da se obale rijeka Morače i Ribnice urede, da se ukloni šiblje i smeće, omogući pristup obali, 
pješacima i biciklistima, naprave šetališta i biciklističke staze uključujući rasvjetu i mobilijar. S 
obzirom na klimu u Podgorici, ti prostori/staze bi se koristile 9 mjeseci u godini. To bi zaista bilo 
divno.  Poslaću vam jedan video,  danas sam snimila pogled na rijeku iz bašte hotela Ambasador 
i obala zaista izgleda divlje i zapušteno. Tako je i obalom Ribnice, a priznaćete to su naše velike 
vrijednosti." - Jadranka Corovic 

Odgovor: 
Hvala na sugestijama. Glavni grad je u prethodnom periodu pokrenuo akciju uređenja gradskih 
plaža, sa ciljem da se Podgoričani vrate svojim rijekama. Plaža u Rogamima će uskoro dobiti 
potpuno novi izgled kakav i zaslužuje jedno od omiljenih izletišta Podgoričana. Urađeno je Idejno 
rješenje za uređenje obale Morače, a za Ribnicu je gotov glavni projekat. Gradsko preduzeće 
“Čistoća” nedavno je postavilo zaštitnu barijeru ispod Tabačkog mosta, sa ciljem sprječavanja 
prodiranja otpada ka obali Morače – Skalinama, koja će istovremeno omogućiti lakše i brže 
uklanjanje otpada. Srdačan pozdrav. 

 

Pitanje 34. 
"U vezi ankete koju sprovodite želim da sugerišem da je Podgorici neophodno uređenje fasada na 
stambenim zgradama. Zgrade u dijelu grada Preko Morače (Borovo, Alpe Bar, G zgrada i sve 
zgrade u unutrašnjosti kvartova) vape za novim fasadama. Takozvane zelene površine koje 
predstavljaju pomoćne parkinge treba pretvoriti u zelene površine sa rastinjem." - Biljana 
Bulatović 

Odgovor: 
Poštovana, hvala na sugestijama. Informišem Vas da Agencija za stanovanje već realizuje “Akciju 
za ljepše lice Podgorice” koja podrazumijeva uređenje fasada stambenih zgrada i 50 odsto  
troškova radova pokriva Agencija, osim toga tu je i akcija za “Poboljšanje uslova stanovanja” koja 
podrazumijeva uređenje unutrašnjosti ulaza.  Srdačan pozdrav. 

 

 



Pitanje 35. 
"Poštovanje, predlažem izgradnju nove bolnice."  - Senada Padović Fetić 

Odgovor: 
Poštovana Senada, izgradnja bolnica je u nadležnosti Ministarstva zdravlja. Podsjećamo,  za 
izgradnju novog Urgentnog bloka,  Glavni grad je doprinio dogovorom sa porodicama Đurović i 
Radojević o prenosu vlasništva kako bi se oslobodila parcela za izgradnju Urgentnog bloka. 
Opširnije na linku: https://podgorica.me/vijesti/299. Srdačan pozdrav.   
 

 
Pitanje 36. 
"Poštovani, smatram da na Koniku kod Reciklažnog centra treba napraviti dječiji park, za koji je 
prije dvije godine poslata peticija  građana. Taj prostor služi kao deponija, te molim da se u ulicama 
u okruženju postave podzemni kontejneri kako ne bismo gazili po lokvama i blatu mi savjesni koji 
želimo odložiti otpad kako i gdje treba. Takođe, ul. II Dalmatinska Brigada na Koniku je još uvijek 
raskopana jer su radovi na izgradnji kanalizacione mreže obustavljeni. Auto smo hiljadu puta 
ogrebali prolazeći pored otvora koji su neobezbijeđeni a da ne govorim o nebezbjednosti za djecu 
i životinje koji tuda prolaze. Zahvaljujem!" - Jovana Leovac-Perović 

Odgovor: 
Poštovana Jovana, već je spreman projekat za izgradnju igrališta na Koniku, realizacija je u planu 
u toku ove godine.  Nakon završetka kanalizacionih radova pristupiće se asfaltiranju ulice. Srdačan 
pozdrav. 

 
 
Pitanje 37. 
"Poštovani, kada ćete biti u mogućnosti da napravite kanalizaciju u ulici Žarka Zrenjanina u 
Maslinama? Nedopustivo je da u 21.vijeku još uvijek imamo septičke jame. Srdačan pozdrav." - 
Saša Mijović 

Odgovor: 
Poštovani Saša,  prvenstveno je neophodno riješiti imovinske odnose u tom dijelu naselja, kako bi 
se moglo pristupiti radovima na temeljnoj rekonstrukciji. Srdačan pozdrav. 

 
 
Pitanje 38. 
"Svaka čast na inicijativi oko informisanja i uključivanja građana u razmjeni mišljenja. Biću 
slobodan da vam predložim ideju: nešto što vidim da nedostaje gradu jeste rekreativni park za 
penzionere (dijelom natkriven) sa specifičnim sadržajima isključivo za njih (boćanje, šah, neke 
pomoćne sprave za vježbanje, organizacija nekih grupnih ativnosti i slično). Time bi učinili da se 
penzioneri osjećaju manje zapostevljenim, sa porukom da Glavni grad misli i na njih i na njihovo 
zdravlje. Predlog prave lokacije za to bi bio slobodan prostor u ulici Vijenci Danila Kiša, ogroman 
neuređen prostor pored škole Štampar Makarije." - Mihailo Domazetović 

Odgovor: 
Poštovani Mihailo, nedavno je Agencija za stanovanje postavila više šahovskih stolova na 
nekoliko lokacija. Hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav. 



 
Pitanje 39. 
Panoramski točak je sjajna ideja. Samo mi nije jasno kakav pogled pruža na mjestu gdje ste ga 
postavili? Totalni promašaj. Park za skejtere je potreban, sa rampama i preprekama. 
Najprioritetnije je da saobraćajne znake prepravite tamo gdje su pogrešno postavljeni. Koliko 
pješačkih prelaza u City kvartu su nakrivo iscrtali ili ih nisu ni iscrtali ti koji su radili.. Drugo što 
nije uopšte u redu je da ne može da se uradi normalno igralište u City kvartu. Čujem da je ta zemlja 
u privatnom vlasništvu. Sramotno! Da zakonski odredite gdje vlasnici pasa smiju da šetaju i 
puštaju svoje životinje da se istrčavaju i vrše nuždu. Konkretno da mi ne dolaze u dječiji park pa 
da moje dijete dobija dijareju i razne druge infekcije od sebičluka, javašluka, neobrazovanosti i 
neodgovornosti vlasnika pasa. Da se zna koji park samo djeca mogu da koriste. Da nijedan pas (ni 
druge životinje) ne pomiriše kapiju datog igrališta za djecu. Da se na svim igralištima označi do 
kog uzrasta ili kilaže smije neko dijete da koristi određene sprave za djecu predškolskog uzrasta. 
Non-stop gledam srednjoškolce kako divljaju po toboganima i ljuljškama. Da imamo češće 
gradske linije koje pokrivaju sve djelove grada. Da starija populacija ima svoj dio parka sa 
spravicama za starije i šahovskim poljima, dugim klupama i ostalim sadržajima za stare. Da svaki 
park, igralište ima česmu za piće i dovoljno klupa." – Nina 

Odgovor: 
Poštovana Nina,  park za skejter je  predviđen u okviru parka na Zabjelu u dijelu II faze izvođenja 
radova, kao i park za kućne ljubimce kako bi i oni dobili svoj prostor. Što se tiče saobraćajnih 
znakova, molimo Vas da se sa konkretnim prijedlozima obratite Sekretarijatu za saobraćaj. Dječija 
igrališta su namijenjena određenoj starosnoj dobi, redovno apelujemo na građane da se odgovorno 
odnose prema javnoj svojini jer ona je namijenjana svima nama. U planu je reorganizacija 
gradskog saobraćaja, koja podrazumijeva kupovinu novih autobusa. Agencija za stanovanje je 
nedavno na nekoliko lokacija postavila stolove za stoni tenis i šah na zelenim površinama. Hvala 
na sugestijama. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 40. 
"Poštovani, molim Vas da se po pitanju zelenila u dijelu ulica na Starom Aerodromu preduzmu 
aktivnosti. U parku pored Službe zaštite, kod kružnog toka bilo bi korisno postaviti mobilijar,  
klupe, stolove i zasaditi još drveća. Mislim na park u čijem dijelu je Okov ili Rokšped već uredio 
jedan kutak. Red je i da ovaj dio grada dobije jedan mali tržni centar ukoliko za to postoje uslovi." 
- Sandra Marković 

Odgovor: 
Poštovana Sandra, hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 41. 
"Zdravo. Dvorišta, molim Vas. Dvorišta uz stambene zgrade da djeca imaju gdje da se igraju, da 
se stanari upoznaju." - Olga Dabanović 

Odgovor: 
Poštovana Olga, prostor oko stambenih zgrada je u nadležnosti skupštine etažnih vlasnika. Glavni 
grad i Zelenilo pripremili su Akciju za Skupštine etažnih vlasnika u okviru koje će 50 % troškova 
uređenja površina ispred stambenih zgrada snositi Glavni grad. 



Sve što je potrebno jeste da Predsjednik Skupštine etažnih vlasnika pošalje zahtjev na zelenilo@t-
com.me, a naš stručni tim izaći će na lice mjesta i napraviti ponudu za uređenje.  Akcija važi samo 
za iznose preko 1.000 eura. Srdačan pozdrav. 

 

Pitanje 42. 
"Svakg dana prolazim preko mosta Braće Zlatičanin, na magistrali primijetila sam da su ploče 
betonske kod muzičkog centra rasklimane pa ne znam kome da se obratim. Imam osjećaj da će 
neko od pješaka propasti u Ribnicu. Unaprijed hvala." 

Odgovor: 
Poštovani, hvala na sugestijama. Proslijedićemo Vaš zahtjev nadležnoj službi. Srdačan pozdrav. 

 
Pitanje 43. 
"Da se razmotri način za otvaranje punktova za odlaganje i reciklažu otpada. Em korisno, em se 
stvara profit izvozom istog. Znam da to nije jednostavno, ali treba razmišljati u tom pravcu." – 
Milica 

Pitanje 44. 
"Poštovani, napisali ste da damo predlog za prioritetne oblasti u Glavnom gradu. Mislim da je 
jedna od urgentnih prioritetnih oblasti, pored navedenih, i odlaganje kućnog otpada, reciklaža i 
izbacivanje upotrebe plastičnih kesa. Napori pojedinaca nisu efektni ako zajednica ne učestvuje. 
Npr. moja porodica godinama odvaja plastične flaše ali je to uzaludno kad nemamo kontejnere u 
koje ćemo ih posebno odložiti. kada ponesemo u reciklažno dvorište budu nam upućeni čudni 
pogledi a i komentari. Mislim da je to neophodno riješiti kako bismo sačuvali prirodu. Naravno uz 
to ide i informisanje i edukacija građana. Nadam se da ćete taj problem riješiti u bliskoj budućnosti. 
S poštovanjem." - Vilnerina Ramčilović 

Pitanje 45. 
“Podstakla me je Vaša poruka, te stoga iskoristiću priliku da svojim malim doprinosom (idejom) 
pomognem razvoju Glavnog grada. Po struci sam inženjer Zaštite životne sredinem, stoga smatram 
da ono što bi okod nas bilo inovativno a korisno sa aspekta zaštite životne sredine, upravljanja 
otpadom kao i uticaja na svijest građana, ujedno i ekonomski boljitak za građane jesu 
"Reciklomati". Reciklomati koji bi služili za prikljupanje i sortiranje reciklažnog otpada, 
konkretno plastična ambalaža je veliki problem sa kojim se susrijeće današnjica a svaki vid 
redukcije bi bio od značaja. Novac koji bi Reciklomati vraćali građanima koji predaju otpad mogao 
bi se koristiti u vidu karata za panoramski točak ili električni autobus. Ukoliko ideju smatrate 
održivom i inovativnom, stojim na rasploaganju za svaki vid pomoći u realizaciji iste. Srdačan 
pozdrav." 

Odgovor: 
Poštovani, primarna selekcija otpada je projekat koji unazad nekoliko godina sprovodi gradsko 
preduzeće “Čistoća”. Edukativne radionice se održavaju u osnovnim i srednjim školama kako 
bismo podstakli naše najmlađe da recikliraju otpad. Upravo jedna takva je nedavno održana u školi 
Vlado Milić. Detaljnije na linku https://podgorica.me/vijesti/791. Osim toga, posjedujemo i 
mobilno reciklažno dvorište podijeljeno na dva dijela. Manji dio opremljen je posudama za 
privremeno skladištenje jestivih ulja, starih ljekova, baterija i akumulatora, električnog i 
elektronskog otpada i fluorescentnih cijevi.  Opširnije na linku: https://podgorica.me/vijesti/535 
https://podgorica.me/vijesti/606. Hvala na sugestijama. Srdačan pozdrav.  

 



Pitanje 46. 
"Pored ovih prioritetnih stvari navedenih u anketi, predlažem da se razmisli o otvaranju 
krematorijuma u okviru Pogrebnih usluga. Ne znam kakva je računica, ali u svijetlu problema sa 
prostorom na grobljima možda je vrijeme za ovakvo rješenje." - Danka Vraneš Rubežić 

Odgovor: 
Poštovana Danka, krematorijum je planiran u okviru izgradnje novog gradskog groblja. Srdačan 
pozdrav.  

 
Pitanje 47. 
"Poštovani, pošto ste sproveli anketu u kojoj sam i učestvovala, ali imam dodatni predlog za 
poboljšavanje uslova života svih nas a to je smanjenje buke. Živim na prvom spratu stambene 
zgrade u kojoj se nalazi kafić. To je veliki problem ogromne grupe građana koji konkretno utiče 
na kvaitet života, da vam ne pričam da imam malo dijete koje od buke ne može da spava. Opština 
nas mora zaštiti od nesavjesnih i nekulturnih vlasnika kao bi imali svoj mir koji, složićete se, nakon 
napornog dana na poslu treba svima nama. Dakle, ne poštuju se ni propisi, nema zvučne izolacije, 
niti limitatora zvuka i na tom polju treba zavesti red. Mnogo građana ima ovaj problem. Nadam 
da razumijete i vjerujem da će Opština preduzeti konkretne korake da nam obezbijedi kvalitetan 
život." - Magdalena Vukčević 

Odgovor: 
Poštovana Magdalena, ekipe Komunalne inspekcije i policije su svakodnevno na terenu. Osim 
pojačane kontrole, službe Glavnog grada svakodnevno kažnjavaju ugostiteljske objekte koji ne 
poštuju dozvoljeni nivo buke. Srdačan pozdrav.  

 


